
Komisja Budżetowo – Gospodarcza   Marki, 25 września 2006 roku 

Rady Miasta Marki 

 

        

Przewodnicząca  

Rady Miasta Marki 

       dr Maria Przybysz – Piwko 

 

 

SPRAWOZDANIE Z PRACY KOMISJI BUDŻETOWO – 

GOSPODARCZEJ  

W KADENCJI RADY MIASTA MARKI 2002 – 2006 

 

 Komisja Budżetowo – Gospodarcza, powołana uchwałą Rady Miasta 

Marki, w pierwszych dwóch latach obecnej kadencji pracowała w składzie: 

1. Paweł Chojnowski, 

2. Bogusław Dąbkowski, 

3. Kazimierz Kędzierski, 

4. Grzegorz Młodzianowski, 

5. Urszula Paszkiewicz, 

6. Tadeusz Sienkiewicz, 

7. Tadeusz Skłodowski, 

8. Teresa Sobolewska, 

9. Agata Świstowska, 

10. Bogdan Trzemecki  

oraz od 2004 roku w składzie zwiększonym o radnych: 

11. Małgorzata Babiuch – Hall, 

12. Elżbieta Świniarska, 

13. Robert Tankiewicz. 



Komisja odbyła 63 posiedzenia, na których wypracowywała swoje opinie, 

wnioski i stanowiska, kierowane na forum Rady bądź do Burmistrza Miasta 

Marki, w sprawach gospodarczych, powodujących skutki finansowe, zgodnie ze 

statutem rady oraz ustawą o samorządzie gminnym. 

Problematyka spraw, którymi zajmowała się Komisja, dotyczyła spraw 

bieżących oraz ważnych dla miasta planów perspektywicznych z zakresu 

inwestycji wodociągowych, kanalizacji sanitarnej, inwestycji drogowych i 

oświatowych, które warunkują zrównoważony rozwój miasta, 

Formułowane opinie i wnioski, powstawały w wyniku często długich 

dyskusji, spowodowanych rozbieżnością stanowisk, wizją i kierunkami rozwoju 

miasta oraz lokalnych oczekiwań mieszkańców, o których urzeczywistnienie 

zabiegali poszczególni radni – członkowie Komisji. 

W okresie obecnej kadencji Rady Miasta Marki, komisja wydała 239 

pozytywnych i 8 negatywnych opinii w sprawach projektów uchwał, 

wprowadzanych na sesje Rady oraz sformułowała 107 wniosków i poprawek, w 

tym 94 przyjęte i 13 nieprzyjętych. 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza przeprowadziła dyskusje w sprawach 

bezpieczeństwa publicznego, funkcjonowania i finansowania medycyny 

szkolnej, parokrotnie omawiała funkcjonowanie spółki „Wodociąg Marecki”, w 

tym również w zakresie przekazania kompetencji i stwarzania organizacyjnych 

warunków dla prowadzenia potężnego zadania inwestycyjnego, jakim będzie w 

przyszłości budowa kanalizacji sanitarnej. 

Komisja skontrolowała wykorzystanie dotacji budżetowych dla podmiotów, 

realizujących zadania własne gminy oraz wnioskowała z pozytywnym skutkiem 

w sprawach poprawy funkcjonowania przewozów autobusowych. 

Wiele opinii Komisji Budżetowo – Gospodarczej dotyczyło projektów uchwał, 

wprowadzających plany zagospodarowania przestrzennego poszczególnych 

rejonów miasta, w tym stanowiących odpowiedzi na zarzuty i protesty, 

wnoszone do tych planów. 



Opinie Komisji dotyczyły również spraw obrotu nieruchomościami i projektów 

uchwał w tym zakresie, inicjowanych przez Burmistrza Miasta Marki, jak 

również przez mieszkańców. 

Komisja krytycznie oceniła stan dróg miejskich podczas swojego posiedzenia 

wyjazdowego, czego efektem było przeznaczenie m. in. na zadania inwestycyjne 

w tym zakresie, zwiększonych środków finansowych i określenie zakresu zadań 

inwestycyjnych. 

Okres mijającej kadencji to lata intensywnego inwestowania w miejską 

sieć wodociągową, co obecnie już ulega wyhamowaniu. 

W Komisji Budżetowo – Gospodarczej trwały również dyskusje nad uchwałami 

w sprawie inwestycji oświatowych, których realizacji następuje na przełamie 

obecnej i przyszłej kadencji Rady. 

 Osobnym zagadnieniem, łączącym w sobie także to, co zostało wcześniej 

wymienione jest coroczne przygotowanie opinii o projekcie budżetu, co 

najczęściej było tematem około pięciu posiedzeń Komisji, opiniowanie zmian 

do projektu budżetu oraz analiza jego wykonania, najczęściej w zakresie 

tematycznym. 

 Kończąc niniejszą informację o pracach Komisji Budżetowo – 

Gospodarczej w kadencji Rady Miasta Marki 2004 – 2006, proszę Wysoką Radę 

o jej akceptację i przyjęcie. 
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